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N_q_p_!_I_9_!_d: (Határozatok 234 - 236-ig)

I.1 A 2012. évi önkormányzati költségvetés koncepciója
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

2.1 Folyószímlahitelszerződés
Előterjesáő: Lieszkovszki Gábor poigármestel

3./ Gyóg},testnevelés és logopédjai ellátás nolmatív támogatásának hiánya

Elóterjesztő| Lieszkovszki Gábor po]gámester

4.1 Az AVE Hevesi VáIosfenntaltó Kft 2012. évi települési szilárd hulladék begyújtésére,

szállításfua és futalmatlanítására vonatkozó díikalkulációja
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

5-1 Értékelő beszámo]ó Rád köZség 2011. érüen ben),ujtott és folyamatban lévő

pályázatairó1
Előterjesáó: Lieszkovszk Gábor polgármester

6.1 Tájékoztató Rád Kőzségi Önkomrányzat első, 201l, évi tevékenységáőL

Előterjesáő: Lieszkovszki GáboT polgá]nester

''] .l Tájékoáató a 20l 1, évben végezett belsőellenőrzésekől készítettjelentésekról

flöterje.zto: Rt l\di Robcn jegv/o

8./ Tájékoztató a Faluéil Egyesüet ,,védetté nyilvánitris" címú beadvrinyáról

l loterje\/ló: RuLkai Róbenjegluo

zárt ülésenl

9,1 Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati ÖsztöndíjpályáZatra benyújtott

pál) á,/alok elblral]sa
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor poigármester

10,/ Községért Emlékplakett 2011.
Elóterjesáó : Lieszkovszki Gábor polgármeStel



Jegyzőkön}ry

Készült| Rád Község Képviseló-testületónek 2011. november 24-én megtafiott
rendes nyíIt üléséről.

Az ülé§ helye: Rád Polgrirmesteri Hivatal tanácskozóteme

Jel€n vannak:
Lieszkovszki Gábor polgfumestel
PuporkánéPappCabriella alpolgfumestel
Illés Jlinos
T .á7áí ]st\,án

képviseló
képviselő

Márkus György képviseiő
oszaczki László képviselő
Tiszolczy Gábor képviseló

Meghívottak: varga viktó a óvodavezetó
Koós János iskolaigazgató
SZunteI Tibomé köáisztviselő (pénzügy)

Tanácskozási ioggal részt vesz: Rutkai Róbertjegyző

Lie§zkovszki Gábor polgármester: Köszöntöm a képvi§elő-testllleti ülésen megjelenteket,
alpolgfumester asszon}t, képviselő urakat és jegyzó urat. A jelenléti ív alapján megállapítom,
hogy az ülés hét fővel határozatképes, A meghívóval megküldött napirendi pontokioz, zfut
ülésen töúénő trárgyalással javasolom felvenni a ,,Községért Emlékplakett 20l1."
előterjesztést.

234I201I.(XI.21.\ szá!mí! határoz^t (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád KöZségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. novenrber 2,1-i rendes testiileti ülése
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1.1 A 2012. évi öntomanyzati költségvetés koncepciója
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor po]gánnestel

2.1 Folyószámlahitelszerződés
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgfumester

3.1 Gyógytestnevelés és logopédiai ellátás nomatív támogatásának hiánya
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgánrrcster

4./ Az AVE Hevesi Városfenntafió Kft 2012, évi települési szilárd hulladék begyűjtéséIe,

szállításfua és ártalmatlanitásfua vonatkozó díjkalkulációja
Előteiesáó: Lieszkovszki Gábor polgámlester



6./

5.1

,7.1

8./

9,1

10,/

3

Értékelő beszimoló Rád község 20l1. évben ben,vújtott és folyamatban lévő
pályázataitó1
ElőterjesZtó: Lieszkovszki Gábor polgárnester

Tájékoztató Rád KöZségi Önkormlinyzat első, 2011. évi tevékenységéről
Előterjesztó: Lieszkovszki Gábor polgármester

Tájékoztató a 2011. évben végezett beisőellenőrzésekől készített j elentésekről
Előterjesztő: Rutkai Róbert jegyző

Tájékoztató a Faluéí Egyesület ,,Védetté nyilvánítás" című beadványáról
Előteiesztő: Rutkai Róbert jegyző

zárt ülésen:

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormánlzati ÖsztöndijpálJ ázatra benyújtott
pályázatok elbírálása
Előte{esztő: Lieszkovszki Gábor polgfumestgr

KöZségért Emlékplakett 201 1,

Előterjesáő: Lieszkovszki Gábor polgármester

NaDirend €lőtt:

Rutkai Róbert jegyző| Az önkormiányzat pénzügyi mutatóiról íIásban készített aktuális

nutatóit a következőkben ismertetem, foglalom össze:
Folyószámlahitelürk jelellleg nincsen. EZ azt .jelenti, hogy a folyó bevételeintből tudtuk

irnanszírozni a miiködési kiadásainlGt, A költségvetési elsziimoló számlánton jelenleg

760 758 Ft van. A leiárt határidejú és kifizetetlen számláink összege: 3 386 814 Ft. Ez a 201 1,

novenrber 1-je és november 24-e közötti számlák összege, Az MFB számára a negyedéve

hiteltörlesztés l€ndben megtöfiá]t. Jelenleg az MFB hiteltafiozásunk 3 749 995 Ft,

Az önkományzat megtakarításait tartalmMó értékpapírszámlán j elenleg 45 l99 930 Ft van,

Az adóbevételeink teljesítése 106 %, AZ adóbevétel összegszelúen 26 260 489 Ft A be nem

folyt adókintlévőségüni összege, arrrely 2010, dccember 31-á1: 4 674 3l9 Ft volt, most ez az

adókintlévóség: 3 2] 3 830 Ft. AZ adókintlévőségünk összegét tehát 31 o/o-ka1 csökkentettük,

Lieszkovszki Cábor polgármester: A iejáft hatfuidejű határozatok vé$ehajtásáról íIá§ban

elkészített polgármeste beszámolót a képviselők kézhez kapták, Van-e ezzel kapcsolatban

kérdés, észrevétel, vagy javaslat? Ha nincseq téIjünk rá a napirendi pontok megtárgyalására,

1, napirendi pont: A 2012. évi öntormrányzati költségvetés koncepciója

Lie§zkoyszki Gábor polgárme§tel: A
koncepcióját. AZ intézményvezetőknek,
1ehetősége a költségvetés tervezésével
észrevételeiket, j avaslataikat,

képviselők írásban megkapták a kö]tségvetés
önkormályzati képvise]óknek ismételten van
kapcsolatban kifejteni véleményüket, Kérem
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Illé§ János képviselő: Probléma, hogy pontosan nem tudjuk mi lesz az átalános iskolával,
hiszen az öDkományzati költségvetésben ennek az intézménynek a fenntartásajelentős tétel.

Lieszkoyszki Gábor polgármester: A költségvetés tervezésekor még sok minden váltoáat.
Ma még nem tudunk minden újdonságról, ami a múködési kiadásokat érinüeti. A
költségvetési koncepcióban azonban a íéjlesztésekkel kapcsolatos elképzeléseket is lehet
rögzíteni.

Rutkai Róbert jegyzől Azt javasolo1n a Képvj§elő-testületnek, hogy a rádióban, tv-ben stb.

hallottakhoz, amelyek még nem végleges infomációk, adatok, ne kössük hozzá a jelenlegi
munlQínl(at. Ma még aZ íú öntományzati tön,ény nincs elfogadva, a köZoktatási törvénnyel
kapcsolatban erőteljes viták zajlanak. AZ intéZménylenntafiással kapcsolatos r,átozások a
jövő év végére, vagy aZ azt követő évre vlirhatóak, Most tehát a meglévő, ismefi állapotnak
megfelelően tudjuk csak tervezni a kóltségvetést. A költségvetési koncepciónál pedig nerrr

terveziink, csak számba vesziink dolgokat. Kér,em, ismerje, éíLelmezze mindenki a harmadik
negyedév lezfu1, bemutatott költségvetési adatait, A tnost ismelt adatokból az túnik ki, hogy a
koncepció készítésekor 40 millió forilrt, működési hiány mutatkozik az első oivasatra.
Láthatjuk, hogy a koncepcióban 203 Nillió Ft fijösszeg ta]álható. Ez még nagyon messze van
a majd köZösen kialakítandó költségvetés végszámátó1,
Most lehet önkormrányzati képviselői javaslatokat tenni, anelyet testületi támogatás esetében
a költségvetés előterjesztésébe már bedoigozunk. Vitassanak meg most koncepcionáJis
témákat, Ilyen lehet pl. a juta]mazás teNezhetősége, az egyéb juttatások kérdése, a cafeteria
kiadások tervezése. Koncepcionális kérdés a béremelés, bérléjlesztés ügye. Koncepcionális
kérdés, hogy felhalnozási bevételból (megtakarílásból) múködési kiadást nem
finanszirozunk, az átadott pénzeszköZökke] kapcsolatos tervezés, rendezvények, szervezetek,
feladatok fi nanszírozása stb.

Illés János képviseló: A bevételi oldalLrnt még bizon}talan, de az elmúlt év re figye]eírmel a
kiadási oldalt elkezdhetjük tenr'ezni,

varga viktória óloífayezető, 201 1, nárcius 1, óta 8 órás élelmezésvezetőve1 dolgoaunk,
Ezen az álláshelyen volt két hónap megtakaritásunl(, mert betegálományba keTült az
élelmezésvezető. Most december 1-jétől újbóI 8 órás helyettesítő 1átja el majd eá a feladatot.

Puporkáné Papp Gabriella alpolgármesteri A Mindszenty ütcai öváTok kialakításáTa
kiadási előirányzatot jaVasolok terveZni,

Rutkai Róbert jeqlző| Az elmúlt önkoTmányzati ciklusban 2 600 000 Ft-ért elkészült a
telepiilés belteriileti csapadékviz elvezetési tene. Ennek a tervnek része a Mindszeíty utcai
övarok kialakitasa is. Javasolom, hogy a költségvetésben tervezzünt be önrészt, mefi ezt a
belvíz elvezetési feladatot pályázati támogatásból képes csak megoldani az öDkormányzat.
Nyertes páyázat esetén a belvíZ elvezetési beruhiúást (árkok, átereszek stb. kiépítése), a
szennyvízcsatoma köznúberuházás 2013, évi befejezését követően, tudja megvalósítanj aZ

önkormiányzat.

Illés János képvis€tő: Fel kellene mérni, hogy jövő év szeptembelétől a nagycsoportosoknál
elindítható-e az angol nyelv oktatása. Javasolom továbbá, hogy a Templom tér felső Liget
utca melletti részét szabadidő palkká kellene kalakítani és erre teruezzünk kiadási

előirányzatot.



5

varga viktória óvodavezetői AZ angol nyelv óvodai oktatása esetében a korábbi év 30 főS
szülői igény 10-12 főre esett vissza.

Lieszkovszki Gábor polgárm€ster: Köszönöm a javasiatokat, és továbbiakat is várunk a
költségvetésin teN első olvasatának összeállításához, Ha most nincs több hozzászólás, akkor
térjiink rá a következő napirendi pontra.

Hatarozatot a koncepcióval kapcsolatban nem hozott a Képviselő-testület,

2.napirendipont: Folyószimlahitelszerződés

Lie§zkovszki Gábor polgárme§ter: AZ önkormányzati gazdálkodás likviditá§át segíti aZ

oTP Bankkal megkötött éves folyószámlahitel szerződés, amely a fizetési kötelezettségek
teljesítését segíti.
E folyószámlahitel összege 8 millió forint, anely jó1 szolgálta az elmúlt évben is kiadásainl<
te!esítését.
A folyószámla hitelszerződést minden évben újra ke1l kötni, ezértjavasolom, hogy 2012. évre
is kössi.ik meg 8 millió forint összegre a szerződést a számlavezető pénzintéZetünkkel.

23512011,(x7,21.\ számúL határozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Önl(ormányzat Képviselő-testületg 8 000 000 Ft összegú, folyószímlahitel
felvételéről döntött.

A hitel futamidejét 20II. 12.2'/ -íő| 2012, 1 1. 30-ig határozza meg.

A hitel és jállékai visszafizetésének biáosítékául az önliományzat költségvetési bevételeit
ajánlja fel.

Az önlrolmányzat kötelezettséget válla1 ana, hogy a hitel visszafizetés időtafiama alatt a kért
hitelt és járulékait a futamidő éveiben - a feihalmozási és tőke jellegú kiadásokat megelőzően
- a költségvetésébe betervezi és jóvrihagyja. illetve költségvetési előirányzat módosításai
során figyelembe veszi,

A Képviselőtesttilet feihatalmazza a polgánnestert és a jegyzőt, hogy a fenti hitelre
vonatkozóan az oTP Banl Ny.t-nél eljárjon, az ügylet egyéb feltételeiben megállapodjon, a

hitelszerződést aláírja az Önkományzat képviseletében,

Hata dő: 201l, novembel27.
Felelős: LieszkovszkiGáborpolgármesterRutkaiRóbertjegyző

3. napirendi pont: Gyógytestnevelés és logopédiai ellátás normatív tánogatásának hiánya

Lieszkovszki Gábor polgármester: A Váci Kistérségi ÖDkomlányzati Társulás arról

értesitette önkormlínyzatuntat, hogy a 2012. évi nomatív tarnogata§okat megalapozó

felméréshez szolgáltatott adataik alapján Rád község önkormányzata 2012. évben nem
jogosul kisté6égi kiegészítő normatív támogatásra.



ErLnek következtében a Tfusulás által fel]ntartott Dunakanyar Egységes Pedagógiai
Szakszolgáat csak abban az esetben tudja 2012..ianuáT l-jétől fol},tatni a rádi gyermekek
gyóg}testnevelési és logopédiai ellátását, amennyiben Rád Községi Öntonrrányzat, a kieső
íomatív támogatást az intézmény szfunára működési hozzájárulásként megfizeti.

Öt fó hiányzik ahioz, hogy a csopoftíinanszírozást megkaphassuk. Saját lrnanszirozásban
megközelíti az egymillió 1brintos kiadást támogatás nélkül ennek a leladatnak az ellátasa,

Ti§zolczy Gábor tanácsnok: Olyan pedagógusokat kel1 keresnünk, akik janurártól olcsóbban
vállalják a logopédiai ellátást.

Koós János i§kolaig^zgató: Nen] éft..m, hogy elae a tanítási évre miért nem elegendő az öt
fővel kisebb létszám, a logopédiai ellátás finanszirozásához, miutfu ez idáig is így volt? Jövő
év szeptemberében lehet, hogy öt 1óvel többen 1esznek a gyerekek az iskolában, Gyógytomát
biztosítjuk jelenleg is az iskolában, amely berrrre van a tanár, kötelező óraszrámában, Két-
három ezer foriítos óradí.jéfi találhatunk olyan taná1 is, aki a logopédiai szolgáltatást
biztosíúa. Ez egy tanévre 450 000 Ft többletkiadástjelent,

Lie§zkovszki Gábor polgármesteri KéIem, keressen az iskolaigazgató ilyen tanárt, és a
kővetkező képviselő-testületi ülésen tájékoztassa eiről és a kiadásokól a Képviselő{estületet.

Rutkai Róbert jegyző: A logopédiai szolgáltatás 900 000 Ft-ot meghaladó kiadásához az

állam milyen címen hogyan játul hozzá'! Vag,v' ennek a 37 gyermeknek a logopédiai
szolgáltatása kerül ennyibe. amelyet 1inanszíloznunk kell, Látnunl< kell azt, hogy ennek a

feladatnak az ellátása, kinek milyen és mennyi pénzébe kerül?

szunter Tiborné pénzügy (Polgánnesteri lJivatal)| Nomatívába nem kapunl erre a feladatra
péná, Ú$üogy ezt az öntormányzat saját bevétcléból kell finansziroznia.

Rutkai Róbert jegyző: Tehát saját ntiködési bevételiintből kel] finanszíroznunk a logopédiai
szolgáltatást. A működési bevételeint 2011. évben 20 millió forint, míiködési hiá]y bevétellel
iettek elfogadva, amelyet közel felére csökkentett évközben a pályázaton elnyert múködési

bevétel ősszege, Ezt a feladatot, tehát 2012.-ben tet.V szinten működési hitelből tudja csak

fi nanszírozni az önkormányzat,

4. napirendi pont|

Hatlirozatot a fentjeknek megfelelően nem hozott a Képviseló-tesület.

Az AVE Hevesi vfuosfenntaúó Kft 2012. évi telepüési szilárd
hulladék begyűjtésérc, szállítására és fulaln,]atlanítására vonatkozó
diikalkulációja

Lieszkoy§zki Gábor polgármesteri AZ előteljesztésben időrendi sorrendben hemutatá$a

került a meglévő áijuk kiulut ite.u. Összehasonlító adatokat is bemutattunk az

előteiesztésbe;. Az ártalmatlanítási díj 5,2 %-ban keúlt emelésre, Enrrek ellenére 25 % 21%

és 20 % díjemelésre tett javaslatot a szolgáltató a killönböZő iímértékú kukákra vonatkozóan,
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Illés Jáno§ képvi§elő: Elfogadhatatlannak tartok ilyen méitékú emelést, A polgármestel
elóterjesáésének hatfuozati javaslatában lévő emelést tudom támogatni,

Rutkai Róberú jegyző; Az AvE Hevesi Vár,osfenntartó Kft., mint §Zolgátató, kreatív
pozícionált árjavaslattal élt. A keativitás a saját haszonképzés érdekében kifejtett
gondolkodasra vall, és pozícionált, mefi a szolgáltató is tudja, hogy nem aZ általajavasolt fuak
lesznek 2012. évben Rádon a szemétszállítrisi díjak. Ez a szolgátató részéről közölt első ár és

nem a végső ár, Az szemétszállíási düat, végül a Képviselő{esület álapítja meg, A valós
ismeretek, tények alapján kel1 megállapitani a díjat, figyelenrmel a jogszabáyok erre
vonatkozó előírásaira is. A lakosságtól csak a Képviseló-testiilet áltai megállapított díjat

kérheti a szolgáltató a kommunális szemétbegyújtésért és elszállításért, és ha jogilag

bizonyítottan igaza van az általa javasolt nagasabb díjban, akkoI a díjkülönbözetet
kiszámlázhatja az öDkományzatnak- Ha enrrek málékét vitatjuk, akkor jogszolgáitatás

keretében dől el a kérdés, A polgánnester által elóterjesztett díjemelés 10 0/o emelést
tartalmaz.
Emlékszünt rá, hogy 2011. évre vonatkozóan a szolgá]tatóval hosszas tá.gyalás után tudtunk
megegyeani az első félévre kialküdott, elfogadott díjak második félévre vonalkozó
csökkentéséról.

236|20U.,(XL 24;l szám{\ hatáíoz^t (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Öl {ományzat Képviselő-testiilete Rád község 2012. éyte szóló szilárd
kommunális hulladék begyiíjtési és elszállítási díját az a]ábbiak szednt állapítja n1eg:

60 literes edényzet negyedéves díjal 5 005 Ft
60literes edényzet éves díja : 20 020 Ft

80 literes edényzet negyedéves díjal 5 810 Ft
80 literes edényzet éves díja : 23 240 Ft

120literes edényzet negyedéve§ díja: 6 865 Ft
120 literes edényzet éves díja | 27 460 FL

Felhívja ajegyzőt, hogy a 2012. évre j óváhagyott szemétszállitási díjakat tartalmazó határozat
alapján a helyi rendeletmódosító előterjesztést a 2011. decemberi rendes képviselő{estiileti
ülésre készítse el.

Határidó:

Felelős:

Iendeletnódosítás előterjesztésére: 201 1. december 15,

új díjtételek alkalmazásfua| 2012, januar 1{ől.
Rutkai Róbertjegyző

5. napireídi pont: Értékelő beszfunoló Rád község 2011. évben benyújtott és folyamatban
lévó pályazatairól

LieszkoYszkí Gábor polgármester: Az NFÜ KöZbeszerzési Felügyeleti Főosztáy előtt van a

szenn},víZcsatoma kiépítésének ajfulattéteii felhívása, amely után lehet kő77,éter'n1 az

ajánlattételi felhívást,
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A szeiiyvízcsatoma közmúberuházás 106 mjllió Ft önelő segítésére teNeZZük segítése

érdekében pályázat benyújtasát az Önerő Alapnál

A Községháza akadrálymentesítésével összefiggő beruházás lányegében befejeződött, még a

belső nllászrlrók leszállítása és beépítése van háta.

A KöZségháza nag)tennének kulturális térként való hasznosításával összefuggő felújításra és

berendezések beszerzésére elkészítettiik és beadtuk a pályázatot.

Elkészült az új Egészségház teljes ten dokrrmentációja.

A második játszótéíe benyújtandó és korábban már előkészített p.ílyázatunk aktualizáIása

folyik, emek a pályázatnak a benyújtására 2012- í'ebrualban nyilik meg a lehetőség, Most a
pénzügyi te1T megfogalmazására kertil sor. AZ új pályáZat mintegy nettó 6,6 Ft-os bekerülési
költségű,

A Templom té párkosítás elkészült, amely az Egyházközség páiyázata volt öntormányzati
együtbliiködéssel és vállalásokkal.

Az öniibán kívül hátr.lnyos helyzetű önl(ormrinyzatok szárnrlra kiírt pályáZaton eredményesen
vettünk részt, amelyjelentősen csökkentette a múködési kiadási hián},unlGt,

volt mindezeken kívül egy nyefies vis maior pályázatunk, amely csökkentette a nyári
felhőszakadás által okozott károkat.

Nyertes páyáZati fonásból újabb f,ikaszát vettiink 250 000 Ft-él1 és állítottunk a gyom és

parlagfí! illás szol gálatába.

A szóbeli beszímolóról nem hozott határozatot a Képviselő-testület,

6. napirendi poít: Tájékoztató Rád Községi Önkormányzat első, 201 1. évi
tevékenységérő1

Lieszkoy§zki Gábor polgárm€§ter: Az önkormiinyzatunt első évi tevékenységét egy

tájékoztatóban foglaltaln össze. A teljesség igénye nélkül, de érdemes a j egyzőkön),v számára

is rögzíteni, hogy:

Az évek óta nem múködő, és közlekedési balesetveszél),l j elentő kolszerűtlen, csúnya épiiletú

szeszíőzdét megszüntettük, elbontattuk.

Megújítottuk, és korszeni felszerelésekkel láttuk e1 a helyi anya-és csecsemővédelmi

felidátokat ellátó védőnői, gyermekorvosi rendelőt a Községházin, A fejlesztésre közel

900 000 Ft-ot költöttünk.

Többéves elnaÉdt közvilágítási fejlesztést valósítottunt lneg 5 darab közvilágítási
lámpatesttel felszerelt oszlop elhelyezésével, továbbá a meglévő oszlopokra további 8

köZvilágító lánpatest felszereltetéséve]. A beruhrázásra 1.4 millió foTintot foTdítottunk-
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Gyalogos járdaszakaszokat úiítottunk fel kereszteződéseknél, vízelvezető árkok áthidalrisáná
védőkorlátol,1Gl ellátva.
Keményfából készített utcabútorokat 12 darab köZtéri szemétgyiíjtőt és 2 darab padot,

valamint kerékpárúrolót gyártattunt helyi kisiparossal és helyeáettünlr ki a település
köáerületére. köZel 400 ezer Ft éItékben.

Megépítettiik a Rádi Óvoda eme]etén, aZ intézménv bóvítésekor és felújí!ísakor szerkezetkész
állapotban félbehagyott közel 75 négyzetméteres csoportszobát és foglalkoztatót. Ebben az
önerős berul]ázásban megvalósult a helyiségekben a fiitéskiépítés, a padlóburkolat és a festés,

továbbá a felszerelés és berendezés. Az öt,]kormánYzat közel 700 000 Ft-ot forditott eíe a
beruházásra.

Elkészült továbbá az óvoda gazdasági beiárója 370000 Ft értékbeí és a Templom-téd
parkosítás öntományzati támogatásának segítségével, a korábban elmaradt óvoda elótti
palkolók, valamint az óvodai kerítés egy lészének felújitása,

Az önkomfulyzatunk is részt vett a Római Katolikus Egyházközség által a Templom tér,
pályazati forrás bevonásával töftént 1'etújítása és parkosítása beruházás megvalósításában, A
parkolók megépítésén túl kiépíttettük a közteúleti palk automata öntözőberendezését, és aZ

iinnepségek rendezéséhez, hangosításhoz sziikséges fuamvételezési lehetőséget. Földkábellel
biztosítottuk a park lépcsővilágítását. A beruházáshoz (parlolók rnegépítésével, és óvodai
kedíés felújításával) 3 millió Ft-tal jánilt hoZZá aZ önl(ormányzat.

A korábbi években csak ígéft és tárg"valt első köáerületi gyennekjátszóteret a Liget utcában
építettiik meg 1,1 millió forintéIt, közel az Óvodához és a Templom téI megújított
közparkj áJloz,

A KözségháZa akadálymentesítését, szociális helyiségeinek teljes átépítését, korszerú új

ügyfélszolgálati tér kialakítását valósítottuk meg 8,7 millió forint elnyert pályázati
támogatri§sal.

Támogattuk és elősegitetliik a MoZgó Patika szolgáltatás bevezetését községiürkben, amely
engedélyeztetése folyamatban van és a tervek szerint még az idei évben megkezdi
szolgáltatását teIepülésüntön.

Nyertes pályáZat alapján újabb fűkaszát vettibk 250 000 Ft-ért és állítottunk a gyom és

paílaglú i ás szolgálatába.

Az önkormányzat bejelentkezeft erdógazdálkodónak, anely keretében értékesítettilnk 4,8

hektáT erdóteriiletről letermelhetó tultartott akácfát, TeNeZZük pályázati lorrás bevonásával az

erdőterület újratelepítését,

Elkészíttettük az írj Egészségház elvi és építési engedélyezési telvét, amelyet csak pályáZati

forás elnyerése után ke11 kifizetnünk, és negépítenünk.

Az idei évben - 2011-ben két alkalomlnaL nyúitottuk be ö ribánkon kívüli hátráíyos
helyzeünkre hivatkozással önkormányzati forrásbővítő pályázatot, összesen 12,1 millió
forinta, Mindkét pályázatunl sikeres volt, amelyek alapjrán összesen 11,3 millió forint vissza

nem tédtendő állami támogatást kaptunk a múködési kiadásaink finanszífozáÁiía.



10

Elindítottuk a helyi Polgárórség újra aktivizáását, vezetójének kiválasztasát. Elősegítettiik a
Polgárőrség személygépkocsijának újravizsgáZtatását. és folyamatos, vagyonvédett tfuolását.

A települési szilárd kommunáis hulladékszállítás tefliletén sikerült a d.asztikus áremelést
meghiúsítanunk, 201 1, év második íblében némileg még csökkent is a szemétszállítási dű
mé éke,

Az elnyert 400 millió forint állami támogatással segített helyi szenn}r/ízcsatoma
közmiiberuházás keretóben, floldterü}et cserével a községtől távolabbi helyszírue
engedélyeztettiik a §Zenn}.víztisáító telep megépítését. Az új he]yszílrnek megfelelően új
érvényes vízjogi engedél}t sz€reáiink a benrházásnak. Elindítottuk a közbeszerzési eljárást,
amely keretében elkészült az ajánlati felhí\,ás, ame]y lnég 2011, évben meghirdetésre kerül. A
szenn}a/ízcsatoma és szenn},víztisáító telep megépítésének ftjldmunkái és építési munlái
20i2, ér taras., honapjaiban kezJodreL,

7. napirendi pont:

Határozatot nem igényelt a tájékoztató.

Tájékoztató a 201 1. évben végezett belsőellenőúésekől készített
jelentésekről

Rutkai Róbert jegyző: A Dunakanyar Többcélú Önkormányzati Kistérségi Tfusulás
keretében, a Balogh és Társai Kön5.rvizsgáó Kft végezte 2011, évben a belső ellenőrzést, a
Rád Községi Ön kormrányzat Képviselő-testlllete által meghatározott témrikbaD.
A negyedévente taftott belső ellenőrzésnek tén]á voltak: a költségvetés készítésének, a
konyhai élelmezésnek, az iskolai tantárgy felosztás, túlóra, helyettesítés állományi
lét§zámszakos ellátottság vizsgálata. és a hivata.li házipénarir, és pénzkezelési szabályzatok,
Mind a négy téma ellenórzése az egyeztetett napokon, határidőben megtörtént. Jelentős
szabál}1alanságot a belső ellenőrzés nem tárt fe1.

8. napirendi pont:

Határozatot nem igényelt aZ előteiesztés.

Tájékoáató a Faluért Egyesület ,,védetté nyilvánítás" című
beadványáró1

Rutkai Róbert jegyző| Az elnúlt képviselő-testületi ülé§en 201l. november 10-én,
beadván}t nyújtott be a Faluéí Egyesü]et, amelyben külterületi ingatlanok védetté
nyilvánítását kérték, Ezen a két héttel ezelőtti ülése11 kaptak írásos tájékoztatót a képviselők
arról, hogy 201l, májustól novembu 10-ig mi történt, milyen dokumenlumok keletkeztek az
érintett tedletetrtr el összeíiiggésben,

A Falüéfi Egyesiilet beadványát és aZ egyesület elnökének íft levelemet, valamint a már
említett összefoglalót a 1nai előterjesztéshez mel]ékelve megkaptalk a képviselők. A Faluért
Egyesület vezetőjétől pontosító nyilatkozatokat kértem ajegyzői azoDnali hatrirozattal történó
ideiglenes védelembe vétel, az országos jelentőségii védett tefiilefté nyilvránítás és végül a
helyi védettségbe vétel kérelmeire vonatkozóan.
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Tájékoztatom a Képviseló-testtiletet, hogy fontos kérelmeket küldtem a DunaJpoly Nenrzeti
PaIk lgazgatóságnak, a Göncöl Alapítvány Térségi Kutatások Intézete vezetőjének, a Közép -

Duna-völgyi Környezetvédelni, Természelvédelmi és Vízügyi Felügyelőség Szalihatósági
osztályának és a Pest Megyei Kormányhivatal Kulturáis Örökségvédelmi Irodájának.

A Duna-Ipoly Nemzeti Park lgazgatóság szaknrai áIlásfoglalását kértem az alábbiak szerint:
- a védettségbe vételi kérelemmel érintett külterület országos jelentő§égú védett
természeti területté nyilvánítása indokolt-e, és ha igen, a védetté nyilvánítás
előkészítését aZ Igazgatóság 1efoiltatia-e?
- javasolja-e szakmai indokolással az Igazgatóság a helyi jelentőségú védett természeti
tefületté nyilvánítást?
- javasolja-e szakmai indokolással az lgazgatóság, az azoíí\al véglehajtható jegyzői
hatfuozattal történő ideiglenes védelembe vételt?
- kapcsolható-e a kérelmezett terület a N}.ugat,Cserhát Tájvédelmi Körzeüez, Natura
2000 területhez?

A Göncöl Alapítvány Térségi Kutatások IntéZete Vezetójétől kértem|
- Selmeczi Kovács Adám Gzerk.)(2003): A leendő Nyugat-Cserhát Tájvédelmi Körzet
természetvédelüi kezelési terve (Megalapozó dokumentáció)(Göncöl Alapítvány,
Vác) című tanulmán}t, és
- a Rád 0771158, D248l3, o248l4,0248/5 fusz,-íl területek helyi védetté nyilvánítását
megalapozó, az Intézet által kialakítandó szakmai álláspont megküldését.

A Közép - Duna-völgyi Kömyezetvédelmi, Tornészetvédelmi és vízügyi Felügyelőség
Szakhatósági Osaály szakmai állásfoglalását kéftem, hogy:

- a kérelemmel é ntett kültefilet országos ielentőségú védett temlészeti teriiletté
nyilvánítása indokolle, és ha igen a védetté nyiivánítás előkészítését ki fol},tatja le?
- javasolja-e szakmai indokolással a Szakhatósági osztály, a helyj jelentőségú védett
temészeti teriiletté íyilvánítást?
- javasolja-e szakmai indokolással a Szakhatósági osztály, az azonnal végrehajtható

iegyzői határozattal tő énő ideiglenes véde]embe vételt?
- kapcsolható-e a kérelmezett terület a Nyugat-Cserhát Tájvédelmi Közethez, Natura
2000 teúletlrez?

Végül a Pest Megyei Konnányhivatal Kulturális Örökségvédelnri lrodája szakmai
álásfoglalását kéItem, alaa vonatkozóan, hogy:

- a kérelemmel édntett küterület országos jelentóségii védett területté nyilvanítása
örökségvédelmi szempontból indokolt-e?
- javasolja-e szakmai indokolással a Kulturális Örökségvédelmi lroda, a helyi
jelentőségű védett tedletté nyilvánitást?
- javasolja-e szakmai indokolással a Kulturális Örökségvédelmi lroda, az azonnal

végrehajtható jegyzői határozatta1 történő ideiglenes védelembe vételt?

Tehát itt tartunk most a védettségbe vételi kérelem vonatkozásában, Véleményem szerint
gyorsan, de szakszelűen, jogszerűen kell eljánri az ilyen ügyekben. KéIem, tájékoztatóm
figyelembe vételével döntsön a képviselő{esttilet a további lépésekről és teendókről.

Tiszolczy Gábor képyiselő: Javasolom, hogy kérjük a Pest Megyei Konnanyhivatal
Kulturáis Örökségvédelmj Irodájától, hogy soron kir,ü] vonják védettség alá a t€rületeket.
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Úgy tudom, hogy a Duna-lpoly Nemzeti Park lgazgatóság már ezeket a tefületeket a Natura
2000 természetvédelmi területhez csatolta. MadáNonulási útvonal is van ezeken a
teriileteken,
Tehát nekilnk mirrden jogalapunk megvan aiTa. hogy ezt a területet védelem alá tudjuk
helyezni. Igaza van ajegyző úmak, hogy az általa elmondottak és bemutatotlak szelint já1 el,
és bekérte a szakhatósági állásíbglalásokat, és én alaa kérném a Faluért Egyesületet, az
egyesület tagságát, hogy vegyék ezt figyelembe,
Ne kövessiik el azt a hibát, hogy most azonnal védettség alá helyezzük a tedleteket. Erre
ráérünk akál januárban is. Szerintem félévihk, hét hónapunJ< van ahhoz, hogy védelembe
vegyük ezeket a területeket,

Balogh veronika Faluért Egyesület elnöke: Kérdezem, hogy Rottenhoffer Istvlin úr által írt
anyagot megkapták-e a képviselők? Ha nem kapták meg. akkol most én ezt nagyon szivesen
átadom, Jegyző úfiól kérem, hogy sziimomra a Rád, Rákóczi út 1. számra címezze a hivatalos
leveleket. Ez az állandó bejelent€tt 1akcímen, a l9velezési címem Rád, DóZsa GyöIgy u. 24.

Rutkai Róbert jegyző: A Rákóczi út 1, szám alatt egy iakatlan, összedőlés előtt álló,
elhagyotí épület van.

Balogh v€ronika Faluért Egycsület elnöke: A kérelmünkkel érintett területek ökológiai
folyosó részei, amely indokolja a védelembe vételt, 

^ 
jegyző ílr kérte, hogy nyilatkozzunk az

ideiglenes védelembe vételi kéIeltnürt.ről, Az éD beadványom azonban nem az ideiglenes
védelembe vételről szólt, hanem a helyi védettségnek az elrendeléséIől. Egyébként ezek a
teriiletek régészeti telületek, amelyek szintén védettek A területen talajmozgató munkát
végeztek, amelyet jeleztünt A Heiyi Építési Szabályzat alapján is védeni kell ezeket a
teriileteket. szeretném megismemi a Külterilleti Övezeti Tervet, amelyre lehetőséget kéIek.
EZen a tedleten egyébként nenl lehet repülőteret létesiteni mindezek miatt,

Illés János: Mindenki egyet akar: itt ne épülhessen repülőtér, Egyébként egyetéúek Tiszolczy
úr hozZásZólásában foglaltal&al,

Rottenhoffer István: Lássuk át a dolgokat: a képviselőket etetik, nem tudom máshogy
mondani. Félrevezetik ajó-szrándékír embereket, Nenr tapasáalom a segítő szándékot ajegyzó
úr részéről. Riíd éfiékeit taitalmazza aZ a kis tanulmányom, amit beadtunk két héttel ezelőtt,
Számtalan madárfaj előfordulásáró] szó] a Gombás patak meliett. Több ritka, növényfaj is
található a terüIeten. omitológiai szempontból jelentős a terület. EZ a tedlet valóban
ökológiai folyosó, számtalan védett növénnyel és áliatta1. Ezen a területen neln lehet
repülőteret építeni, A jegyzőnek biintetőfeljelentést kellett volna a Rendőrségen tennie a
terület tulaj donosa ellen.

Illés János képviselő: A te let tulajdonosával is köZölve lett, hogy nem támogatjuk,
ellenezziik a repüiőtér megépítését.

Tiszolcry Gábor képviselő: Kérerrr a Faluért Egyesület vezetőjét, és szakéitőjét, miután
elmondták, hogy bizonyítékoklal is rendelkezlek, készítsenek bilntető felielentést, amelyet én
ö1 <onnányzati képviselőként szívesel aláírok, és ezt követően így adjuk be a feljelentést a
Váci Rendórkapitányságra.

EIőd Anna: Feljelentést bárki tehet valóban, Még aiogszabáy sem kell ismemi. Nyilván oka
van, hogy ajegyzőt kérlék erre a Fallrért Egyesület részéről, Gergely Sándol területtulajdonos
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oltári nagy pusztítást végzett a terlileten, EZéII
repüIőtér. Az okozott kalért és az ingatlanok
k rl'e]elősséget lehet megallapítani.

Határo7at nem született.

kelJ gyorsan cselekedni. Nem épülhet
esetleges értékcsökl(enésééfi egyébként

zárt ülésen:

9. napirendi pont:

231 D0|1.(Xl. 24.\ számi határozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád KöZségi Önkományzat Kép\,iselő-testúlete Bucsek Renáta Szandra Rád, József A.u.18,
szám alatti 1akos 2012, évre Bursa Hungarica Felsőoktatási Öntományzati
ÖsztöndíjpályáZatra benyú.jtott pályázó kérelnét nem támogatta.
Az ösáöndíj elbírálása kizárólag szociális ászorultság alapján került elbírálásra,
A pályáZó családjában az egy főre jutó jövedelen meghaladta a pályáZatban kiírt 57,000 Ft-os
egy főre eső jövedelemlratfu1.
A pályázó a Képviselő-testület döntése ellen fe]lebbezéssel nem élhet.
A formai hiba miatt kizfut, illetve elutasított pályázók bírálati anyagát aZ oKM
l ámogaLa"kezelö re<zére ror rbbitja Rad Kö/.eg Öl]kolmán) /ala,

Határidő: PályáZók éftesítése 2011. decernber 16,

Felelős: LieszkovszkiGáborpolgármester,RutkaiRóbertjegyző

238/201l.(xI. 2,1,) számú határozat (7 igen egyhangú szavazattal,)

Rád Községi Önkományzat Képviselő-testülete úgy a 2012. éwe Bursa Hungarica
Felsőoktatási Önkormányzati ,,A" tipusú Ösztöndlpályázatra benyújtott 6 fó haltgató
pályázati kéIelmét befo gadta.
A pályázati támogatá§ 2012 évre, l0 hónapra szól.
A pályázók ré§zére megítélt öntomályzati támogatás havi összegét az aiábbiak szerint
raügsoroita és bírálta el:
1./ Daucsó Agnes Rád, Rákóczi út.40, ] 000 Ft
2.) Daucsó Gabriella Rád, Rákóczi út. ,10, 3 000 Ft
3.) Daucsó Bernadett Rád, Rákóczi út 40. 3 000 Ft
4.) Birszki Benjámin Rád. Szabadság téI 17, 3 000 Ft
5,) Soúosi Péter Rákóczi út 68. 3 000 Ft
6,) Harminc Edina Rád, Liget utca 35. 3 000 Ft

A Képviselőtestület felkéri a polgármestefi, hogy a pályázattal kapcsolatos feladatokat
hatfuidőre 1,égezze el,
Képviseló-testület felkéri a jegyzót, hogy gondoskodjon a 2072. évi költségvetésben a

megítélt pályfu ati, támogatási összeg biztosítás.fuól.

Határidők: páyázatikiílásszerint,folyamatos
Felelős: Lieszkovszki Gábor polgármester. és Rutkai Róbeíjegyző

Bursa Hungarica Felsóoktatási Önkormányzati Ösáöndíjpáy&atra
be[yíljtott pályáZatok elbirálása

1. rangsor
2.iangsol
3. rangsol
4. rangsor
5. Iangsor
6. rangsor
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10. napirendi pont: Községéft Emlékplakett 201i.

239l201l.(X7.24.\ számú hatfuozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Önkormányzat Képvisglő-testiilete 20i1. évben, Emlékplakettet adományoz
Kastyik Mária és özv, szucsányi Lajosné rádi lakosoknak, a községben végzett áldozatos és
ktartó munkájuk elismeréseként.
Felhatalínazza a polgá.mestert a plakett megrendelésére, és az ilnnepélyes átadás

megszeryezéséIe.

Határidő: 2011. december 17.
Felelős: LieszkovszkiGáborpolgármester

kmf.

<-- l| fl
Rutkai Róberl I

l iegyzö
Lieszkovszki Gábor

polgármester


